

Afdelingsbestyrelsesmødereferat
Afdelingsbestyrelsesmødereferat udsendes efter nedenstående navneliste

Dato for mødets afholdelse:	24.09.2024			
Dato for næste møde:	22.10.2024			
Beboerkonsultation fra	Kl. 17.00 til Kl. 18.00			
Afdelingsbestyrelsesmøde fra	Kl.17.00			
	Navn		Deltog	
	Hele navnet	Fork.	Ja	Nej
Afdelingsformand	Tor Darre	TD	X	
Afdelingsbestyrelsesmedlem	Claus Jeppesen	CJ		X
Afdelingsbestyrelsesmedlem	Lene Thomassen	LT	X	
Afdelingsbestyrelsesmedlem	Ian Melhede	IM	X	
Afdelingsbestyrelsesmedlem	Pau Poulsen	PP		
Afdelingsbestyrelsessuppleant	Christina Høyer	CH	X	
Afdelingsbestyrelsessuppleant	Stefan Pedersen	SP	X	
Repræsentant fra organisationsbestyrelsen	Elsebeth Ikkala Reventlow	ER		X
Ejendomsfunktionær	Allan Bundgaard	AB		X
Driftschef	Karsten Nørgaard Friis	KN		X
Kopi til:	Postfunktionærernes Andels – Boligforening, Stationsparken 24, 2. 2600 Glostrup.			

1. Bemærkninger til sidste referat (27.08.2024)

Intet at bemærke

2. Beboer konsultation

Der har ingen beboere henvendelser været d.d.

3. Opsamling på status i afdelingen

- Se skemaer fra driften

Vi har gennemgået listen, og der sendes mail til Allan vedr. spørgsmål.

4. Evaluering af afdelingsmøde den 15. august 2024

Forslag om at vi næste år, har en fast mikrofon stående, hvor man går op og taler.

Vi udpeger en person (lige som stemmetæller) som evt. kan gå til dem som ikke selv kan komme op til Mikrofon som går rundt. Lyden var ikke god, og skal blive bedre til næste møde.

Vi var glade for der kom en referent udefra. Afdelingsbestyrelsen vil overveje om der på kommende møde, vi også skal have en dirigent udefra.

Der var ikke mad nok, og vi skal blive bedre til at formidle om hvad der er indkøbt at sandwich pr. person.

Forslag om vi på kommende møde overvejer at starte mødet med mad, feks. kl. 17:30-18:00 og så starte mødet.

Skal vi som bestyrelse fordele os mellem beboerne.

Vi skal kigge på datoen for afvikling af mødet.

5. Evaluering af sommerfest den 16. august 2024

Ros til sommerfesten.

Børnene var underholdt.

Gerne en lørdag næste år, og starte tidligere.

Det oplevede at der kom personer som ikke er beboere i afdelingen.

6. Økonomi

Intet at bemærke

7. Grønne områder

Afventer bekræftelse på møde med leverandøren

8. Kommunikationskanaler

- Drøftelse af hvordan vi bedst muligt rammer alle beboertyper i afdelingen

Tor kontakter FA09, for at lave møde med IT vedr. hjemmeside.

Vi skal overveje hvordan vi kommunikerer ud til beboerne. Vi får information fra forskellige informationskanaler.

Der bliver talt om nye veje til at komme i kontakt med beboerne.

9. Badeværelser

- Nyt om råderum

Vi mangler information om det yderligere forløb på grund af priserne.

10. Parkering forbudt

- Opgave givet til afdelingsbestyrelsen ved det ordinære afdelingsmøde

Intet nyt

11. Arrangementer Årshjul

- Vi skal have kigget ind i resten af årets arrangementer hvor vi bla skal have sat datoer på, samt kommende års arrangementer

- Skal vi holde et Halloween arrangement - herunder økonomi til sådan et arrangement

Der er lavet et forslag til årshjul.

12. Forslag til ændringer på afdelingskontoret

Der indkøbes opvaskemaskine og komfur til afdelingskontoret.

13. Status legeplads udvalg

Der skal indkaldes til møde.

14. Velkomst af nye beboere

- Nye beboere siden sidste møde?

Ingen nye beboere siden sidst

15. Information fra afdelingsbestyrelsens medlemmer

Tor har afholdt møde med 2 fra "Lejerbo, som er opkøbt af DAB"

1. eller 7. oktober fælles møde mellem PAB og DAB kl. 18:00 - 20:00 begge dage

16. Evt.

Enkelte beboere har efter spurgt referat fra afdelingsmødet. Der er sendt SMS den 28. august ud om referatet ligger på hjemmesiden www.pab1-7.dk

Afdeling bestyrelsesmødet i december flyttes fra den 24. december til 10. december 2024.

Punkter til næste møde den 22.10.2024

- Info fra fællesmøde i Brøndby kommune afholdt den 25. september 2024